
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
07.10.2024 
 
Luni, 7 octombrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă rapoartele privind sporul de doctorat pentru inspectorii 

școlari/directorii unităților de învățământ pentru luna septembrie 2024. 
2. Președinte al S.I.P. Jud. Hunedoara solicită raportul referitor îmbunătățirea 

condițiilor de muncă pentru personalul care primește sporul de condiții 
vătămătoare. 

3. Se va convoca Comisia paritară la nivelul I.S.J. Hunedoara pentru a discuta aspecte 
referitoare la: sumele restante pentru personalul implicat în examenele naționale, 
naveta cadrelor didactice din I.S.J. Hunedoara și unitățile conexe, situația 
alimentării cardurilor de vacanță și a cardurilor pentru prima de carieră 
didactică/profesională și plata sporului pentru condiții vătămătoare. 

4. Contabilul I.S.J. precizează faptul că există un ordin de ministru care solicită ca în 
termen de 90 zile să se facă dovada luării unor măsuri pentru diminuarea noxelor. 

5. Președintele S.I.P. Județul Hunedoara precizează faptul că diminuarea/sistarea 
plății sporului se poate face doar în baza unei expertize făcute de o firmă 
autorizată de M.M.S.S. și de către D.S.P. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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